
Vänsterpartiet

Enkel fråga
Till Sedat Arif (S)

Vad är det som ska bort?
I nämndsbudgeten för arbetsmarknads- och socialnämnden 2020, finns inte många 
specificeringar av vad pengarna går till. Det finns lönekostnader, hyror och övrigt. Posten 
övrigt var 2019 på 913 miljoner och minskas 2020 till 713 miljoner. I nämndsbudgeten finns 
inga förklaringar till vad det är som kostat 200 miljoner 2019 och som tagits bort 2020. Det 
är en väldigt stor summa som troligen innebär stora nedskärningar av någon social 
verksamhet som inte finns omnämnt i underlaget. 

Min fråga är:
 Vad har de 200 miljonerna som arbetsmarknads- och socialnämnden valt att plocka 

bort under övriga kostnader tidigare gått till?
 

Malmö den 24 februari 2020

Emma-Lina Johansson
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